
Zápis ze 7. zasedání AS FIT ČVUT v Praze 
 
Místo a čas konání: 
Úterý 21. 3. 2017, zasedací místnost T9:364 FIT ČVUT, doba trvání 19:45 - 21:10. 
 
Přítomni: 

- Členové AS FIT: Matěj Bartík, Rudolf B. Blažek, Magda Friedjungová, Stanislav 
Jeřábek, Tomáš Kalvoda, Michal Šoch, Daniel Vašata 

- Omluveni: Lukáš Bařinka, Ondřej Guth, Eliška Šestáková 
- Hosté: Jan Janoušek, Marcel Jiřina, Karel Klouda, Pavel Tvrdík 

 
Předsednictvo senátu ve složení: 
Stanislav Jeřábek – předseda, Michal Šoch – předsedající, Magda Friedjungová - tajemník 
 
Zápis zapsala: 
Magda Friedjungová 
 
Přílohy: 
Součástí 7. zasedání AS FIT nebyly žádné přílohy. 
 
Program: 
1. Schválení programu 7. zasedání 
2. Kontrola úkolů a schválení zápisu z 6. zasedání 
3. Elektronická hlasování 
4. Prospěchové stipendium za zimní semestr 
5. Volba předsedy AS FIT 
6. Různé 
7. Termín a úkoly 8. zasedání AS FIT 
 
Průběh zasedání: 

1. Schválení programu 7. zasedání 
Na úvod zasedání Stanislav Jeřábek rezignoval na pozici předsedy AS FIT. Senátor Jeřábek 
je od ledna 2017 místopředsedou AS ČVUT za studentskou komoru. Z časových důvodů tak 
není rozumné na pozici předsedy AS FIT dále setrvávat. 
 
Hlasování o programu 7. zasedání: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 0 

 
Program 7. zasedání byl schválen. 



2. Kontrola úkolů a schválení zápisu z 6. zasedání 
Z 6. zasedání AS FIT dne 19. 10. 2016 je úkolem AS FIT úprava základních statutárních 
dokumentů FIT ČVUT. Tento úkol čeká na schválení nového Statutu ČVUT a následnou 
úpravu a předložení statutárních dokumentů FIT děkanem. 
 
Hlasován o zápisu 6. zasedáníí: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 0 

 
Zápis z 6. zasedání byl schválen. 

3. Elektronická hlasování 
Mezi 6. a 7. zasedáním proběhla celkem tři elektronická hlasování. 
 
Prostřednictvím prvního elektronického hlasování proběhlo schválení Podmínek přijímacího 
řízení pro MSP pro akademický rok 2017/2018 (česká verze). 
 
Hlasování: 

Pro Proti Zdrželi se 

10 0 0 

 
Pro hlasovali: Matěj Bartík, Lukáš Bařinka, Rudolf B. Blažek, Magda Friedjungová, Ondřej 
Guth, Stanislav Jeřábek, Tomáš Kalvoda, Eliška Šestáková, Michal Šoch, Daniel Vašata 
 
Podmínky přijímacího řízení pro MSP pro akademický rok 2017/2018 (česká verze) byly dne 
31. 10. 2016 schváleny. 
 
Jako druhé následovalo elektronické hlasování ohledně výše prospěchového stipendia za 
letní semestr akademického roku 2015/2016. Proděkan Miroslav Balík navrhl k rozdělení 
částku 1 200 000 Kč. 

 
Hlasování: 

Pro Proti Zdrželi se 

9 0 1 

 
Pro hlasovali: Lukáš Bařinka, Rudolf B. Blažek, Magda Friedjungová, Ondřej Guth, Stanislav 
Jeřábek, Tomáš Kalvoda, Eliška Šestáková, Michal Šoch, Daniel Vašata 
 
Zdržel se: Matěj Bartík 



Částka 1 200 000 Kč pro vyplacení prospěchových stipendií za letní semestr akademického 
roku 2015/2016 byla schválena dne 14. 11. 2016.  
 
Prostřednictvím třetího elektronického hlasování proběhlo schválení změny termínu 7. 
zasedání AS FIT. Z navržených termínů byl zvolen termín 21. 3. 2017 v 19:45.  
 
Hlasování: 

Pro Proti Zdrželi se 

9 1 0 

 
Pro hlasovali: Matěj Bartík, Lukáš Bařinka, Rudolf B. Blažek, Magda Friedjungová, Stanislav 
Jeřábek, Tomáš Kalvoda, Eliška Šestáková, Michal Šoch, Daniel Vašata 
 
Proti: Ondřej Guth 
 
Jako termín 7. zasedání AS FIT byl zvolen den 21. 3. 2017 od 19:45. 

4. Prospěchové stipendium za zimní semestr 
Proděkan Miroslav Balík navrhl k vyplacení prospěchových stipendií za zimní semestr 
akademického roku 2016/2017 částku 1 600 000 Kč. Tato částka je nižší než předchozí 
zimní semestr. Děkan přítomným senátorům vysvětlil, proč je částka bohužel nižší. Agenda 
vybírání poplatků za studium byla přesunuta z fakulty na rektorát, nicméně se ukázalo, že 
rektorát nedokáže efektivně částky z neplatičů vymáhat. Z tohoto důvodu došlo k poklesu 
financí určených pro vyplácení prospěchových stipendií. Nicméně v brzké době agenda 
přejde zpět na fakulty, lze tedy očekávat zlepšení.  
 
Hlasování: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 0 

 
Částka 1 600 000 Kč pro vyplacení prospěchových stipendií za zimní semestr 
akademického roku 2016/2017 byla schválena. 

5. Volba předsedy AS FIT 
Stanislav Jeřábek navrhl jako kandidáta Daniela Vašatu, který s kandidaturou souhlasil. 
Následně přítomné seznámil se způsobem hlasování (A - souhlasný hlas, N - nesouhlasný 
hlas). 
 
Tajné hlasování. Do volební komise pro toto hlasování byli navrženi: Rudolf B. Blažek, 
Stanislav Jeřábek. 
 
Hlasování o volební komisi: 



Pro Proti Zdrželi se 

7 0 0 

 
Volební komise pro hlasování ve složení Rudolf B. Blažek a Stanislav Jeřábek byla 
schválena. 
 
Hlasování o předsedovi AS FIT: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 0 

  
Předsedou AS FIT byl zvolen Ing. Daniel Vašata, Ph.D. 

6. Různé 

6.1 Postup schvalování rozpočtu 
Senátor Lukáš Bařinka před zasedáním navrhl, zda by nebylo vhodné stanovit v rámci AS 
FIT komisi, která se bude účastnit grémií a jednání s tajemníkem ohledně příprav výroční 
zprávy a rozpočtu. Tato komise by tak měla větší vhled do problematiky. Mohla by tak 
ostatním senátorům přiblížit jednotlivé detaily ohledně výroční zprávy a rozpočtu, než 
proběhne hlasování o jejich schválení. Přítomným senátorům se tento nápad líbil a lze 
očekávat, že komise pro schvalování rozpočtu a výroční zprávy bude stanovena. 

6.2 Postup/harmonogram přeschvalování vnitřních předpisů 
Děkan seznámil přítomné senátory s harmonogramem úprav vnitřních předpisů. 
Momentálně vedení FIT čeká na schválení Statutu ČVUT a jeho příloh AS ČVUT. Toto 
schválení lze očekávat na zasedání AS ČVUT dne 26. 4. 2017. Poté děkan provede úpravu 
Statutu FIT, který následně předloží AS FIT ke schválení. Statut FIT je nutné také schválit na 
zasedání AS ČVUT. Následně bude nutné upravit zbývající vnitřní předpisy, které budou 
předloženy opět děkanem. AS FIT má za úkol upravit Jednací a volební řád Akademického 
senátu. Tento dokument je nutné rozdělit do dvou - Jednací řád Akademického senátu a 
Volební řád Akademického senátu.  

6.3 Příprava volby kandidáta na děkana 
Současnému děkanovi Pavlu Tvrdíkovi končí mandát dne 30. 9. 2017. Z důvodu předávání 
rozsáhlé agendy bude vhodné volbu kandidáta na děkana provést již v červnu. Byla zvolena 
volební komise pro volbu kandidáta na děkana.  

 
Komise byla navržena ve složení Tomáš Kalvoda, Eliška Šestáková a Michal Šoch. 
 
Tajné hlasování. Do volební komise pro toto hlasování byli navrženi: Rudolf B. Blažek, 
Stanislav Jeřábek. 
 



Hlasování o volební komisi: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 0 

 
Volební komise pro hlasování ve složení Rudolf B. Blažek a Stanislav Jeřábek byla 
schválena. 
 
Hlasování o komisi pro volbu kandidáta na děkana: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 0 

 
Komise pro volbu kandidáta na děkana byla schválena ve složení Tomáš Kalvoda, Eliška 
Šestáková a Michal Šoch. 
 
Následně bude nutné stanovit harmonogram volby kandidáta na děkana. Hlasování ohledně 
harmonogramu, konkrétně zatím pouze o termínu, kdy proběhne volba kandidáta na 
děkana, se uskuteční elektronickou formou. K navrženým termínům se tak budou moci 
vyjádřit všichni senátoři. 

6. Termín a úkoly 8. zasedání AS FIT 
Pro 8. zasedání nadále zůstává úkolem AS FIT úprava základních statutárních dokumentů 
FIT ČVUT. Proběhlo hlasování o dvou termínech 8. zasedání AS FIT. 
 
Hlasování o termínu dne 16. 5. 2017 v 19:45: 

Pro Proti Zdrželi se 

2 0 5 

 
 
Hlasování o termínu dne 15. 5. 2017 v 18:00: 

Pro Proti Zdrželi se 

6 0 1 

 
Příští zasedání AS FIT se uskuteční dne 15. 5. 2017 v 18:00 v zasedací místnosti FIT ČVUT 
T9:364, Thákurova 9, Praha 6. 
 
 
 
 
Ing. Daniel Vašata, Ph.D.                Ing. Michal Šoch, Ph.D.          Ing. Magda Friedjungová  
     předseda AS FIT                           předsedající AS FIT                   tajemník AS FIT 


